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Justerandes signatur   

 

Kf § 98.      

 
Frågestund 
 

Allmänhetens frågestund 

Inga frågor ställs från allmänheten. 

 

 

Ledamöternas frågestund 

1. Jonna Nielsen (ALT) frågar ordförande i socialnämnden om det finns ett 

kristeam inom individ- och familjeomsorgen (IFO) och i så fall, varför de 

inte har agerat för att hjälpa en familj. 

Gun Lindell (S), 2:e vice ordförande i socialnämnden, säger att hon inte kan 

besvara frågan eftersom det rör sig om ett enskilt ärende, men att hon ska ta 

upp frågan med socialförvaltningen och övriga ordföranden i nämnden. 

 

 

2. Christer Henriksson (KD) frågar kommunstyrelsens ordförande, med 

anledning av tidningsartikeln om det entreprenadavtal som träffats mellan 

arenabolaget och ett byggbolag: 

a. Hur ligger det till med avtalet mellan kommunen och arenabolaget? 

b. Och har det överförts några pengar från kommunen till arenabolaget?  

 Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att i 

dagsläget är inga pengar överförda. Det vi har sagt ja till är att gå vidare 

med ärendet och inga avtal är skrivna ännu.


